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ORSZÁGGYŰLÉSI KÉPVISELŐ

Írásbeli kérdés !

Dr. Kövér László ú r

az Országgyűlés elnöke részére

HELYBEN

Tisztelt Elnök Úr !

Az Országgyűlésről szóló tv. 42. § (8) alapján bejelentem, hogy írásbeli kérdést kívánok
benyújtani Lázár János Miniszterelnökséget vezet ő miniszter úrnak

„Mi történt? Megbeszéljük? ”

címmel .

Tisztelt Miniszter úr !

Nem tudom mi történt Önnel? Eddig sikerült egy nagyjából korrekt hangvételű levelezést
lefolytatnunk. Én feltettem a kérdéseket, Ön pedig többé-kevésbé megválaszolta azokat .

Azonban a K/8320. számú írásbeli kérdésemnél Önnek vagy munkatársainak a szövegértéssel
lehettek gondjai, mert válasza bevezető részének semmi köze nem volt a feltett kérdéshez .
(Csak nem valamelyik fiatal miniszterelnökségi kollega nyomott meg véletlenül egy „Fides z
bullshit generátort” és annak szövegét emelték a válaszba?)

Válaszában olyan véleményeket fogalmazott meg, amelyeket én nem kérdeztem, azokra nem
voltam kíváncsi, mint hogy : „Mindenekelőtt megjegyzem, hogy ott még nem tartunk hogy a
kérdezőmeg is szabja a válaszadónak hogy mit válaszolhat. "

Kifejtette : „Az uniós költségvetési ciklus záráshoz közeledve egyértelm űvé vált, hogy a
szocialista fejlesztési politikai totális zsákutca volt. "

Összehasonlította a VP-t az ÚMVP-vel : „A Vidékfejlesztési Program kialakítása során
rengeteg újdonságot, változást épített be a Miniszterelnökség, ugyanis a 2007-2013 közötti Új
Magyarország Vidékfejlesztési Programot a végrehajtás során sok kritika érte . Az akkori
szocialista kormányzat által előkészített program nem a fejlesztési igényeknek megfelelően
került kialakításra, illetve túlzottan bürokratikus, túlszankcionáló lett . Ez mind az ügyfelek,
mind pedig az Irányító Hatóság, valamint a Mez őgazdasági és Vidékfejlesztési Hivatal
munkáját jelentősen megnehezítette. Külön említést érdemel az az akkori elhibázott döntés is ,
mely szerint a beruházási fejlesztéseknek jogszabályi keretét a közigazgatási törvény hatály a
alá helyezve alakították ki. A rengeteg jogorvoslati ügy során bebizonyosodott, hogy ez hibá s
döntés volt, melyet a Vidékfejlesztési Programban már kijavított a Miniszterelnökség és a
mindenkori Polgári Törvénykönyv hatálya alá vonta a beruházások támogatását . "
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Részben a fentiek generálják további kérdéseimet, amelyekre Miniszter Úrtól kérek választ :
1. Miért is volt rossz a szocialista fejlesztési politika ?
2. Hódmezővásárhely a szocialista kormányzatok alatt mennyi EU támogatást nyert el ?
3. A Fidesz irányítású megyeszékhelyek mennyi EU támogatást igényeltek a szocialist a

kormányzatok alatt?

4. A Fidesz irányítású megyeszékhelyek adósságállománya mennyivel n őtt a a szocialist a
kormányzatok alatt?

Annak ellenére, hogy Ön nem szereti, ha a kérdez ő megszabja a válaszadónak, hogy mit
válaszolhat, kérem válaszából hagyja ki azt, hogy :

• a 2014 és 2015. évben annyiszor változtak a projekt megvalósítási határid ők, hogy azt
már néha Önök sem tudták követni ,

• amint én is rávilágítottam arra, hogy többször is úgy változtatták meg a támogatási é s
kifizetési feltételeket benyújtási határidő után, hogy az valamit feltételezhet ,

• Mindenki bűnös elv alapján, kezelték a tanyára bejelentkező mostani fiatal gazdákat,
• A trágyatároló építése VP felhívás legfontosabb mellékleteit, két nappal, a benyújtá s

megkezdése előtt, pénteken, kormányhivatali munkaidő lejárta után közölték .

Budapest, 2016 . január 13 .

Tisztelettel :

Dr. Vadai Ágnes !

Demokratikus Koalíció
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